
Or.0002.7.2018 

PROTOKÓŁ Nr I.2018 

Sesji Rady Gminy Sokoły, która odbyła się w dniu 18 listopada 2018 r. w godz. 10.30 – 13.30 

w sali widowiskowej Centrum Kulturalno-Bibliotecznego w Sokołach 

 

Sesję poprzedziła Msza Święta o godz. 9:00 w Bazylice Mniejszej pw. WNMP w Sokołach. 

W sesji uczestniczyli radni wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

 

1. Bernadeta Krynicka – Posłanka na Sejm RP; 

2. Bogdan Zieliński – Starosta Wysokomazowiecki; 

3. Leszek Mężyński – Radny Powiatu; 

4. Dariusz Mościcki – Radny Powiatu; 

5. Waldemar Kikolski – Radny Powiatu (Dyrektor SP w Sokołach); 

6. Krystyna Leśniewska – Dyrektor SP w Bruszewie; 

7. Zbigniew Brzozowski – Dyrektor SP w Kowalewszczyźnie; 

8. Bronisław Puczel – Dyrektor SDOO w Krzyżewie (Delegat PIR); 

9. Andrzej Raciborski – Prezes GSW Krzewina (Delegat PIR)  

10. Danuta Perkowska – Prezes BS w Sokołach 

11. Ryszard Sylpaczuk – Prezes SKR w Sokołach 

12. Józef Zajkowski – Wójt Gminy; 

13. Irena Bruszewska – Skarbnik Gminy; 

14. Wanda Barbara Idźkowska – Sekretarz Gminy; 

15. Bożena Perkowska – Kierownik Ref. IGKRiP; 

16. Grażyna Antończuk – Kierownik OPS w Sokołach; 

17. Agnieszka Kurzyna – Dyrektor CKB w Sokołach; 

18. Hanna Grabowska – Przewodniczący GKW w Sokołach; 

19. Elżbieta Patkowska – Czł. GKW w Sokołach; 

20. Hanna Nasiłowska – Czł. GKW w Sokołach; 

21. Barbara Zalewska – Naczelnik UP Sokoły; 

22. Wojciech Polowczyk – Pełnomocnik KWW Rozwój Sokół; 

23. Justyna Frankowska i Robert Kos – Fundacja im. Stefanii Karpowicz; 

24. Andrzej Remisiewicz – firma Trans-Rol z Kruszewa-Wypych; 

25. Pracownicy Urzędu Gminy i mieszkańcy gminy. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

oraz  

sołtysi wg załączonej listy obecności – załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Barbara Idźkowska Sekretarz Gminy poinformowała, że zanim nastąpi oficjalne otwarcie ob-

rad zostaną wręczone zaświadczenia o wyborze. W celu przeprowadzenia wyborów w gminie Sokoły 

została powołana Gminna Komisja Wyborcza w składzie: Hanna Barbara Grabowska przewodniczący 

komisji, Wanda Barbara Idźkowska zastępca przewodniczącego oraz członkowie Irena Bruszewska, 

Marzena Buczyńska, Hanna Nasiłowska, Elżbieta Patkowska, Ewa Katarzyna Porucznik, Ewelina 

Śliwowska i Jacek Wnorowski. Pani sekretarz poprosiła panią Hannę Barbarę Grabowską Przewodni-

czącą GKW o przedstawienie wyników wyborów i wręczenie zaświadczeń. 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Sokołach Hanna Barbara Grabowska poin-

formowała o pracy Gminnej Komisji Wyborczej w Sokołach i omówiła wyniki wyborów. Następnie 

wręczyła zaświadczenia o wyborze na Radnego i Wójta Gminy Sokoły osobom wyłonionym w wybo-

rach. Przedstawiona informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 Barbara Idźkowska Sekretarz Gminy poinformowała, że zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym pierwszą sesję do czasu wyboru przewodniczącego rady prowadzi najstarszy wiekiem radny 
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obecny na sesji. Radnym seniorem jest pan Krzysztof Grabowski. Pani sekretarz zaprosiła pana 

Krzysztofa Grabowskiego do stołu prezydialnego. 

 Radny Senior Krzysztof Grabowski otworzył sesję słowami „Otwieram I sesję Rady Gminy 

Sokoły”. Następnie poprosił wszystkich o powstanie w celu wysłuchania hejnału Sokół.  

Po odegranym hejnale Radny Senior Krzysztof Grabowski przywitał radnych, zaproszonych 

gości i wszystkich obecnych na sali obrad na sesji zwołanej postanowieniem Komisarza Wyborczego 

w Łomży z dnia 7 listopada 2018 r. Następnie na podstawie listy obecności poinformował, że na ogól-

ną liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych, a zatem obrady będą prawomocne a rada może 

obradować i podejmować uchwały. Ponadto ogłosił, że obrady Rady Gminy Sokoły są nagrywane 

i udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Urzędu Gminy, zgodnie 

z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Pełna treść informacji doty-

czącej obowiązku informacyjnego wynikającego z art. 13 RODO znajduje się na stronie BIP-u. Gło-

sowania jawne na sesjach rady odbywają się za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie 

i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych. Na dzisiejszej sesji z przyczyn technicznych nie 

jest to możliwe. W związku z tym przeprowadzane będą głosowania imienne. Głosowanie imienne 

odbywa się w taki sposób, że radny po wywołaniu kolejno z listy przez Przewodniczącego Rady wy-

powiada się, czy jest „za”, „przeciw”, czy „wstrzymuje się od głosu”. Osoba wskazana przez Prze-

wodniczącego sporządza imienny wykaz głosowania, który podaje się do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy. 

 

Porządek posiedzenia ustalony postanowieniem Komisarza Wyborczego w Łomży: 

 

1. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych gminy. 

2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego wójta. 

3. Wybór przewodniczącego rady. 

4. Wybór wiceprzewodniczącego rady (wiceprzewodniczących). 

 

Ad. 1. 

Radny Senior Krzysztof Grabowski poinformował, że obowiązkiem każdego radnego przed 

przystąpieniem do wykonania mandatu jest złożenie ślubowania. 

Wszyscy radni powstali i złożyli ślubowanie o następującej treści: „Wierny Konstytucji i pra-

wu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie 

i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. Radny Krzysztof Grabowski  

zaprosił do stołu prezydialnego Juniora Kacpra Szorca, który z listy obecności wyczytywał nazwiska 

radnych i każdy z radnych wypowiadał słowa: „Ślubuję” z dodaniem zdania „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radny Senior podziękował Juniorowi za odczytanie nazwisk radnych i stwierdził, że wszyscy 

radni objęli mandat Radnego Gminy Sokoły. 

 

Ad. 2. 

Przewodniczący obrad Pan Krzysztof Grabowski stwierdził, że następnym punktem obrad jest 

złożenie ślubowania przez nowo wybranego wójta. Poinformował, że objęcie obowiązków przez wójta 

następuje z chwilą złożenia ślubowania wobec rady gminy. Poprosił wszystkich o powstanie. 

Pan Józef Zajkowski złożył wobec Rady Gminy Sokoły ślubowanie o następującej treści: 

„Obejmując urząd wójta uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd 

sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców gminy”. Ślubowanie zakoń-

czył słowami „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Pracownicy urzędu gminy wspólnie z radnym seniorem pogratulowali panu wójtowi wyboru 

i wręczyli wiązankę kwiatów. Do życzeń dołączyli się dyrektorzy szkół, kierownicy jednostek organi-

zacyjnych, sołtysi i zaproszeni goście.  

W dalszej kolejności głos zabrali i gratulacje panu wójtowi oraz nowo wybranej radzie gminy 

złożyli: posłanka na Sejm RP Bernadeta Krynicka, Starosta Wysokomazowiecki Bogdan Zieliński 

i przedsiębiorca Andrzej Remisiewicz.  

Barbara Idźkowska Sekretarz Gminy poinformowała, że w związku z wyborem pana Józefa 

Zajkowskiego na Wójta Gminy Sokoły do urzędu wpłynęły liczne gratulacje i życzenia. Wśród nich 

gratulacje przesłał Poseł na Sejm RP i Wiceminister Spraw Wewnętrznych i Administracji Jarosław 
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Zieliński, Poseł na Sejm RP Lech Antoni Kołakowski, Poseł na Sejm RP Bożena Kamińska, Poseł na 

Sejm RP Robert Tyszkiewicz, Burmistrz Choroszczy Robert Wardziński, profesor Witold Wincenciak 

Rektor Wyższej Szkoły Ochrony Zdrowia w Łomży, a także wiele innych osób. Pani sekretarz odczy-

tała pismo pana posła Jarosława Zielińskiego. 

 Józef Zajkowski Wójt Gminy podziękował za złożone życzenia. Pogratulował wyboru radnym 

powiatu obecnym na sali obrad, a także radnym gminy. Przedstawił, że w obecnej kadencji znalazło 

się tylko pięciu radnych z poprzedniego składu. W nowej kadencji będzie zatem 10 nowych radnych. 

To świadczy o tym, że w naszej gminie działa demokracja. Wybory wygrali najlepsi. Wyraził nadzie-

ję, że zmiana składu rady da nowe spojrzenie na sprawy codzienne i zaowocuje ciekawymi pomysła-

mi. Podziękował przedstawicielom komitetów wyborczych. Szczególne podziękowania skierował do 

obecnego na sali obrad Wojciecha Polowczyka pełnomocnika Komitetu Wyborczego Wyborców 

Rozwój Sokół. Oświadczył, że już po raz ósmy złożył przed radą gminy różnych kadencji ślubowanie. 

Podziękował za piękne słowa wszystkim przedmówcom, a także mieszkańcom gminy za wybór na 

kolejną kadencję. Każdy materiał po jakimś czasie ulega zużyciu. Przed wyborami myślałem, że swą 

pracę w gminie Sokoły zakończę w tym roku. Przedłużono ją na kolejne pięć lat. Jestem za to bardzo 

wdzięczny. Stwierdził, że nie zamierza składać daleko idących deklaracji. Chciałby służyć całej gmi-

nie i wszystkim mieszkańcom. Szczególnie tym najbardziej potrzebującym, którym dzieje się krzyw-

da. Sam wójt może niewiele. Potrzebne jest mu wsparcie urzędu, Ośrodka Pomocy Społecznej, Cen-

trum Kulturalno-Bibliotecznego, szkół, a także innych instytucji które współpracują. To są wspaniali 

ludzie, wspaniali fachowcy, którzy pracują na rzecz naszej społeczności. Na sali obrad są dyrektorzy 

i kierownicy, z którymi spotykam się na co dzień. Rozpoczęta kadencja będzie szczególnie kontrolo-

wana przez społeczność, chociażby przez transmisję obrad, a także radnych mających szerokie kompe-

tencje kontrolne. W demokracji jest taka zasada „róbcie co chcecie, ale musicie uważać, co robicie”. 

Ważnym jest aby z tej właściwej drogi nie zboczyć, ponieważ mogą stać się jakieś nieprzewidziane 

sytuacje. Zadeklarował, że tak jak w poprzednich kadencjach w naszej radzie na pewno nie będzie 

podziałów. Zawsze staraliśmy się na roboczo przed każdą sesją spotkać się na wspólnym posiedzeniu 

komisji i wypracować najlepsze rozwiązanie. Nie mamy czasu, aby dzielić się na koalicję i opozycję. 

Takich podziałów u nas nie będzie. Podziękował również wszystkim sołtysom. To oni w bardzo wielu 

sytuacjach, na co dzień kontaktują się z nami w sprawach ważnych dla gminy i jej mieszkańców. Sa-

morząd to nie tylko wójt, ale cały mechanizm. Odnosząc się do planów na przyszłe lata powiedział, że 

mamy bardzo wiele rozpoczętych prac, część z nich nas wyróżnia. Od wielu lat pracujemy nad tema-

tem opieki nad osobami niepełnosprawnymi. W naszym województwie, a nawet w kraju jest niewiele 

gmin, które mają taką kompleksową opiekę nad osobami niepełnosprawnymi. Mowa tu o OREW-ie, 

warsztatach terapii zajęciowej, zakładzie aktywności zawodowej i szpitalu z oddziałem psychogeria-

trii. Te elementy na stałe wpisują się w krajobraz i życie naszej gminy. Kolejnym ważnym elementem 

potrzebnym do rozwoju są mieszkania. Prowadzimy rozmowy w kwestii realizacji programu rządo-

wego mieszkanie plus. Podobnie, jak inne samorządy, zamierzamy stworzyć specjalną strefę ekono-

miczną, gdzie powstaną nowe miejsca pracy. Pomagamy i chcemy nadal pomagać przedsiębiorcom. 

Od kwietnia br. ruszyła linia kolejowa zamknięta przez ostanie osiemnaście lat. Obecnie zabiegamy 

o stację kolejową. Mamy nadzieję na pozytywne rozwiązanie sprawy w niedługim czasie. Życie na 

pewno będzie niosło ze sobą różne niespodzianki. Będziemy wychodzić naprzeciw nie tylko zadaniom 

wskazanym w ustawie. Chcemy zrobić znacznie więcej. Aktualnie opracowywana jest dokumentacja 

na gazyfikację gminy. Chciałbym, aby po tych pięciu latach można było spojrzeć w przeszłość i z 

odwagą powiedzieć, że nie zmarnowaliśmy tego czasu. 

 

Ad. 3. 

Przewodniczący obrad Krzysztof Grabowski poinformował, że zgodnie z postanowieniem 

komisarza wyborczego, który zwołał dzisiejszą sesję i ustalił jej porządek, następnym punktem obrad 

jest wybór przewodniczącego rady. W celu przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady, Radny 

Senior zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej. Jednocześnie poin-

formował, że osoby zgłoszone do pracy w Komisji Skrutacyjnej nie mogą kandydować zarówno na 

przewodniczącego, jak i na wiceprzewodniczącego rady gminy.  

Zgłoszono następujących radnych: Adama Czarnowskiego, Jadwigę Sieniawską i Grzegorza 

Idźkowskiego. Wymienieni radni wyrazili zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 
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Krzysztof Grabowski Radny Senior zapytał, czy radni mają uwagi do zaproponowanego skła-

du komisji skrutacyjnej? 

Uwag nie wniesiono. 

Krzysztof Grabowski Radny Senior poddał głosowaniu jawnemu zaproponowany skład komi-

sji skrutacyjnej. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, 14 radnych opowiedziało się „za”, a 1 radny 

„wstrzymał się” w głosowaniu. Przewodniczący zapoznał z imiennym wykazem głosowania radnych, 

który stanowi załącznik nr 5 do protokołu. Radny Senior stwierdził, że Rada Gminy wybrała komi-

sję skrutacyjną w liczbie 3 osób. Następnie zwrócił się do komisji skrutacyjnej o wybranie spośród 

siebie przewodniczącego komisji. 

Komisja skrutacyjna wybrała spośród siebie na przewodniczącego Jadwigę Sieniawską. 

Radny Senior poprosił o zgłaszanie spośród radnych kandydatów na Przewodniczącego Rady. 

Ponadto wyjaśnił, że zgodnie z treścią art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym rada gminy wy-

biera ze swego grona przewodniczącego i wiceprzewodniczącego bezwzględną większością głosów 

w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. Bezwzględna więk-

szość głosów w obecności 15 radnych wynosi 8. Poinformował, że funkcji Przewodniczącego i Wi-

ceprzewodniczącego Rady nie można łączyć z członkiem Komisji Rewizyjnej i członkiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radna Jadwiga Sieniawska zgłosiła na Przewodniczącego Rady kandydaturę Krzysztofa Gra-

bowskiego.  

Radny Krzysztof Grabowski wyraził zgodę na kandydowanie.  

Innych kandydatów nie zgłoszono. 

Rady Senior poprosił Jadwigę Sieniawską przewodniczącą komisji skrutacyjnej o zapoznanie 

radnych z regulaminem głosowania wyboru radnego na przewodniczącego Rady Gminy stosowanego 

przy zgłoszeniu tylko jednej kandydatury. 

 Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Jadwiga Sieniawska zapoznała radnych z treścią regula-

minu, który stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 Rada Gminy jednogłośnie w drodze głosowania imiennego przyjęła w/w regulamin.  

Przewodniczący zapoznał z imiennym wykazem głosowania radnych, który stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu i zwrócił się do komisji skrutacyjnej o przygotowanie kart do głosowania i ogłosił 

15 minutową przerwę w posiedzeniu. 

 Po sporządzeniu kart do głosowania i przybyciu komisji skrutacyjnej Radny Senior wznowił 

obrady. Następnie zwrócił się do przewodniczącego komisji skrutacyjnej o rozdanie kart do głoso-

wania i przeprowadzenie głosowania. 

 Członek komisji skrutacyjnej Grzegorz Idźkowski wyczytywał nazwiska radnych, którym 

przewodniczący komisji skrutacyjnej wręczał karty do głosowania. Radni dokonywali skreśleń 

i wrzucali kartki do urny wyborczej. Po zakończonym tajnym głosowaniu komisja skrutacyjna poli-

czyła głosy i sporządziła protokół z przeprowadzonego głosowania. Protokół komisji skrutacyjnej 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Przewodnicząca komisji skrutacyjnej zapoznała z wynikami głosowania, stwierdzając że 

w głosowaniu wzięło udział 15 radnych i jedyny kandydat na przewodniczącego rady Krzysztof Gra-

bowski otrzymał 15 głosów „za”. 

Jadwiga Sieniawska Przewodnicząca komisji skrutacyjnej i Józef Zajkowski Wójt Gminy po-

gratulowali wyboru Krzysztofowi Grabowskiemu na funkcję Przewodniczącego Rady i życzyli sukce-

su w sprawowaniu tej funkcji. 

Krzysztof Grabowski Przewodniczącego Rady odczytał treść uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy Sokoły. 

 

Uchwała Nr I/1/2018 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Sokoły,  

stanowi załącznik nr 9 protokołu 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski podziękował koleżankom i kolegom radnym za 

wybór na przewodniczego rady na 5 letnią kadencję przypadającą na lata 2018-2023. Zobowiązał się 

wykonywać tą funkcję starannie, zgodnie z prawem i oczekiwaniami naszych mieszkańców. Podzię-

kował za zaufanie i obiecał go nie zawieść wobec was koleżanek i kolegów radnych. Następnie zgod-
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nie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym zaproponował, aby po wyborze wiceprzewodni-

czącego rady wprowadzić zmiany w porządku obrad poprzez dodanie następujących punktów: 

5. Powołanie stałych komisji rady gminy i ustalenie ich składów osobowych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia wójta gminy. 

Ponadto poinformował, że rada gminy może wprowadzić zmiany w porządku bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu rady. Zarządził głosowanie imienne w sprawie zmian 

w porządku obrad. 

Radni w drodze głosowania imiennego jednomyślnie opowiedzieli się za wprowadzeniem w/w 

zmian w porządku obrad. Przewodniczący zapoznał z imiennym wykazem głosowania radnych, który 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu i stwierdził, że rada gminy wprowadziła zaproponowane zmia-

ny w porządku obrad. 

 

Ad. 4. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poinformował, że zanim przystąpimy do zgłasza-

nia kandydatów na wiceprzewodniczącego rady gminy, pragnę wyjaśnić, że zgodnie z treścią art. 19 

ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, rada wybiera ze swego grona wiceprzewodniczącego bez-

względną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, 

w głosowaniu tajnym. Bezwzględna większość głosów wynosi osiem. Informuję również, że funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady nie można łączyć z członkiem Komisji Rewizyjnej i członkiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Poprosił radnych o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego 

Rady. 

 Radny Tomasz Cimaszewski zgłosił na Wiceprzewodniczącego Rady kandydaturę Wojciecha 

Czajkowskiego. Radny Wojciech Czajkowski wyraził zgodę na kandydowanie na Wiceprze-

wodniczącego Rady. 

 Innych kandydatów nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poinformował, że zasady wyboru wiceprzewod-

niczącego rady są takie same, jak przewodniczącego rady. Poprosił o zgłaszanie kandydatów do komi-

sji skrutacyjnej. 

Radny Wojciech Czajkowski zaproponował, aby wybór Wiceprzewodniczącego Rady prze-

prowadziła ta sama komisja skrutacyjna, co wybór Przewodniczącego Rady.  

 Radni w formie głosowania jednogłośnie zaakceptowali tą propozycję. 

 Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski zwrócił się do komisji skrutacyjnej o przygo-

towanie kart do głosowania i ogłosił 10 minutową przerwę. 

 Po przygotowaniu przez komisję skrutacyjną kart do głosowania Przewodniczący Rady wzno-

wił obrady. 

 Przewodnicząca komisji skrutacyjnej omówiła zasady głosowania i zapoznała radnych 

z treścią regulaminu głosowania, który stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Rada Gminy jednogłośnie w drodze głosowania imiennego przyjęła w/w regulamin.  

Przewodniczący zapoznał z imiennym wykazem głosowania radnych, który stanowi załącznik 

nr 12 do protokołu. Stwierdził, że regulamin został przyjęty jednomyślnie i poprosił komisję 

o przeprowadzenie głosowania. 

Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Jadwiga Sieniawska wyczytywała nazwiska radnych, 

którym wydano karty do głosowania. Radni dokonywali skreśleń i wrzucali karty do urny. 

Po zakończonym tajnym głosowaniu komisja skrutacyjna policzyła głosy i sporządziła proto-

kół, który stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Jadwiga Sieniawska zapoznała z wynikami głosowania, 

stwierdzając że w głosowaniu wzięło udział 15 radnych i jedyny kandydat na wiceprzewodniczącego 

rady Wojciech Czajkowski otrzymał 13 głosów „za”, 1 głos „przeciw” i 1 „wstrzymujący się” 

w głosowaniu. 

Krzysztof Grabowski Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały w sprawie wyboru Wice-

przewodniczącego Rady Gminy Sokoły. Złożył wiceprzewodniczącemu gratulacje i zaprosił go do 

stołu prezydialnego. 

 Wojciech Czajkowski podziękował za wybór na wiceprzewodniczącego rady. 
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Uchwała Nr I/2/2018 

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Sokoły  

stanowi załącznik nr 14 protokołu 

 

Ad. 5. 

Przewodniczący Rady poinformował, że następnym punktem porządku obrad jest powołanie 

stałych Komisji Rady Gminy Sokoły i ustalenie ich składów osobowych. Oświadczył, że Rada Gmi-

ny zgodnie ze statutem powołuje następujące stałe komisje:  

1) Komisję Rewizyjną,  

2) Komisję Skarg, Wniosków i Petycji,  

3) Komisję Finansowo-Gospodarczą i Rozwoju Gminy,  

4) Komisję Oświaty Kultury i Spraw Społecznych,  

5) Komisję Rolną.  

Dodał, że radny jest zobowiązany do pracy w co najmniej jednej stałej komisji. Natomiast 

w skład Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wchodzą radni, w tym przedstawi-

ciele wszystkich klubów, z wyjątkiem radnych pełniących funkcję przewodniczącego i wiceprzewod-

niczącego rady gminy. Zapytał, czy radni są zainteresowani tworzeniem klubów w radzie. 

Radni nie wyrazili chęci tworzenia klubów radnych. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski ogłosił 10 minutową przerwę na ustalenie skła-

dów osobowych poszczególnych komisji Rady Gminy Sokoły. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady i poprosił Wojciecha Czajkowskiego Wi-

ceprzewodniczącego Rady o odczytanie proponowanych składów komisji Rady Gminy Sokoły. 

Wojciech Czajkowski Wiceprzewodniczący Rady odczytał listy, na które wpisali się radni za-

interesowani pracą w poszczególnych komisjach. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski zapytał, czy są uwagi do proponowanych skła-

dów komisji? 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski zarządził głosowanie imienne nad przyjęciem 

proponowanych składów komisji. 

Radni w drodze głosowania imiennego jednomyślnie opowiedzieli się za przyjęciem propo-

nowanych składów komisji. Przewodniczący zapoznał z imiennym wykazem głosowania radnych, 

który stanowi załącznik nr 15 do protokołu i stwierdził, że rada gminy zaakceptowała zaproponowa-

ne składy komisji. Następnie poprosił radnych o wybór przewodniczących poszczególnych komisji. 

Radna Jadwiga Sieniawska przedstawiła, że wpisując się na listy wybraliśmy już przewodni-

czących. Przewodniczący komisji zostali oznaczeni na listach. 

Wojciech Czajkowski Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że radny Marek Czajkowski 

został wskazany na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, radny Janusz Grabowski na przewodni-

czącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, radny Tomasz Cimaszewski na przewodniczącego Ko-

misji Finansowo-Gospodarczej i Rozwoju Gminy, radna Jadwiga Sieniawska na przewodniczącą Ko-

misji Oświaty Kultury i Spraw Społecznych, a radny Radosław Truskolawski na przewodniczącego 

Komisji Rolnej. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił wiceprzewodniczącego Wojciecha czaj-

kowskiego o odczytanie projektu uchwały w sprawie powołania stałych komisji rady gminy i ustalenia 

ich składów osobowych. 

Wojciech Czajkowski Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść w/w projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał głosowaniu imiennemu w/w projekt uchwały. W głosowaniu 

wzięło udział 15 radnych, którzy jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie powołania stałych Komisji 

Rady Gminy Sokoły i ustalenia ich składów osobowych. Imienny wykaz głosowania stanowi załącz-

nik nr 16 do protokołu. Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr I/3/2018 

w sprawie powołania stałych Komisji Rady Gminy Sokoły i ustalenia ich składów osobowych,  

stanowi załącznik nr 17 do protokołu 
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Ad. 6. 

Barbara Idźkowska Sekretarz Gminy przedstawiła uregulowania prawne związane z ustale-

niem wynagrodzenia wójta gminy. Informacja w tej sprawie stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Radny Janusz Grabowski oświadczył, że do tej pory pan wójt pobierał wynagrodzenie w wy-

sokości 10.180 zł brutto. Czy jest to kwota maksymalna? Czy jest możliwość podniesienia wynagro-

dzenia? 

Barbara Idźkowska Sekretarz Gminy odpowiedziała, że pan wójt pobiera wynagrodzenie 

w maksymalnej wysokości. 

Radny Janusz Grabowski złożył wniosek o utrzymanie tej kwoty. 

Krzysztof Grabowski Przewodniczący Rady poprosił o pytania bądź uwagi do projektu 

uchwały. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

Krzysztof Grabowski Przewodniczący Rady poprosił Wojciecha Czajkowskiego Wiceprze-

wodniczącego Rady o odczytanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Sokoły. 

Wojciech Czajkowski Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść w/w projektu uchwały. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

Krzysztof Grabowski Przewodniczący Rady poddał głosowaniu imiennemu w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, 14 radnych było „za”, a 1 radny „wstrzymał się” 

w głosowaniu. Imienny wykaz głosowania w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Sokoły 

stanowi załącznik nr 19 do protokołu. Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr I/4/2014 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Sokoły, 

stanowi załącznik nr 20 do protokołu 

 

Ad. 7. 

1) 

 Radny powiatu Waldemar Kikolski pogratulował panu wójtowi i radnym gminy objęcia man-

datów. Poinformował, że jako jedyny mieszkaniec gminy Sokoły został wybrany do rady powiatu. 

Zachęcił samorząd gminy do współpracy i poprosił radnych o zaangażowanie się w sprawy społeczne. 

Dzięki dobrej współpracy będziemy mogli dużo dobrego zrobić w tej kadencji. Podziękował wszyst-

kim, którzy głosowali na jego osobę i pogratulował radnym powiatu zdobycia mandatów. 

2) 

 Andrzej Remisiewicz współwłaściciel firmy Trans-Rol z Kruszewa-Wypych zapytał pana sta-

rostę, jaka jest szansa, że dalej będzie starostą? 

Bogdan Zieliński Starosta Wysokomazowiecki odpowiedział, że jutro odbędzie się pierwsza 

sesja Rady Powiatu Wysokomazowieckiego. Każdy radny może zostać starostą. Wyjaśnił, że starosty 

nie wybierają mieszkańcy, a radni spośród siebie powołują zarząd i starostę. Jutro wszystko się roz-

strzygnie. Pan starosta podziękował za głosy oddane na komitet wyborczy Prawo i Sprawiedliwość, 

który wystawił kandydatów do rady powiatu i sejmiku województwa. Wybory ułożyły się dla nas 

pomyślnie, gdyż mamy większość w obu samorządach. Mamy nadzieję, że będzie to miało przełoże-

nie na dalsze losy tej części województwa. Po wielu latach zdołaliśmy uzyskać przewagę w woje-

wództwie. Do tej pory nie było dobrze widziane to, że nasz powiat był czyimś bastionem. Teraz role 

odwracają się i w końcu możemy doczekać się szerszego spojrzenia na sprawy mieszkańców. Stwier-

dził, że można mieć różne poglądy polityczne, ale należy zwrócić uwagę na to, że przez ostatnie osiem 

lat na terenie naszego powiatu nie powstał nawet 1 km drogi sfinansowany z Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podlaskiego. Od wielu lat bez powodzenia ubiegamy się o przebudowę 

drogi wojewódzkiej z Wysokiego Mazowieckiego do Białegostoku. W ostatnim czasie otrzymaliśmy 

informacje, że przetarg ogłoszony przed wyborami był zagrywką polityczną, dlatego że na wykonanie 

drogi nie ma pieniędzy. Jest to wszystko do sprawdzenia. Ta informacja nie została potwierdzona, ale 

jest z pewnego źródła. Obiecał, że w najbliższej kadencji podejmiemy wszystkie możliwe działania, 

aby w tej kadencji odcinek drogi wojewódzkiej z Wysokiego Mazowieckiego do Roszk-Wodźk mógł 

zostać przebudowany. Z punktu widzenia mieszkańców gminy Sokoły i powiatu wysokomazowiec-

kiego właśnie ta inwestycja jest najbardziej oczekiwana. Droga połączy nie tylko powiat z wojewódz-
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twem, ale również gminę Sokoły z powiatem. Na zrealizowanie tego mamy pięć lat. Podziękował 

mieszkańcom gminy Sokoły za oddane głosy. Przedstawił, że na portalu www.kurierwysmaz.pl znaj-

duje się informacja, które gminy mogą liczyć na dofinansowanie. Niektórzy mocno ubolewają, że od 

nas nie będzie nikogo w zarządzie województwa. Wojewoda Podlaski nie jest mieszkańcem powiatu 

wysokomazowieckiego, ale z opublikowanych do dofinansowania 28 inwestycji na terenie całego 

województwa przypadających na 118 gmin, z terenu naszego powiatu ma szansę wejść osiem. W wo-

jewództwie podlaskim jest 14 powiatów i można sobie łatwo przeliczyć, czy dla każdego wychodzi po 

równo. Powiat Wysokomazowiecki może liczyć na dofinansowanie dwóch inwestycji, na dwie moż-

liwe. Jeżeli jest dobra współpraca i zrozumienie, to można wiele osiągnąć. Poprosił, aby nie rozdzielać 

szat przed rozpoczęciem kadencji. Przez trzy lata mieliśmy marszałka z naszego powiatu, a pomimo to 

nie została zrealizowana oczekiwana przez mieszkańców inwestycja. W czwartek po wybraniu nowe-

go zarządu województwa będzie można uzyskać oficjalne informacje, co do tej inwestycji. Zachęcił 

samorządowców do współpracy ze wszystkimi radnymi powiatu. Na terenie gminy chcemy realizować 

inwestycje. Na przyszły rok przewidziana jest modernizacja drogi powiatowej przebiegającej przez 

Jeńki na odcinku od granicy powiatu do skrzyżowania dróg w Waniewie. Taka decyzja zapadła 

w poprzedniej kadencji. W dniu 7 lutego 2019 r. składamy wniosek o dofinansowanie. Mamy nadzie-

ję, że gmina Sokoły będzie uczestniczyła w tej inwestycji. Pan wójt jest gwarantem kontynuacji dekla-

racji z poprzednich lat. Pogratulował samorządowcom zdobytych mandatów i wyraził nadzieję na 

współpracę. 

Krzysztof Grabowski Przewodniczący Rady podziękował panu staroście za złożone deklara-

cje. Samorząd gminy Sokoły wyraża ze swej strony wolę współpracy i kontynuowania polityki z lat 

poprzednich. 

3) 

 Barbara Idźkowska Sekretarz Gminy poinformowała, że ze względu na terminy i konieczność 

ustalenia podatków na przyszły rok zachodzi potrzeba szybkiego zwołania wspólnego posiedzenia 

komisji. Proponujemy, aby posiedzenie odbyło się już w najbliższy wtorek o godz. 10.00 w Urzędzie 

Gminy Sokoły w pokoju numer 14. 

 Radny Piotr Łapiński zapytał, kiedy odbędzie się kolejna sesja? 

 Irena Bruszewska Skarbnik Gminy odpowiedziała, że najbliższą sesję planujemy na 29 listo-

pada br. Przed sesją muszą odbyć się komisje, na których zostaną ustalone podatki. 

Ustalono, że posiedzenie komisji odbędzie się we wtorek 20 listopada br. o godz. 11.00. 

 Józef Zajkowski Wójt Gminy poinformował, że ze względu na przeniesienie posterunku poli-

cji na salę konferencyjną urzędu przez najbliższy rok sesje będą odbywały się w Centrum Kulturalno-

Bibliotecznym w Sokołach, a posiedzenia komisji w pokoju nr 14 Urzędu Gminy. 

 

Ad. 8. 

 Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski podziękował za udział w I sesji i zamknął obrady 

o godzinie 13:30. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował 

Wojciech Maleszko 

        Przewodniczący Rady  

 

Krzysztof Grabowski 

http://www.kurierwysmaz.pl/

